
Referat styremøte Svennevikheia/Lussevika Velforening 24.03.2025 

Tidspunkt: Mandag 24.03.2025 kl 20.00 – 21.20 
Teams: Anita Oftedal, Lise Storhaug Ekeland, Sigurd Trones, Morten Lindland, 
 Trond Gjermund Haugen og Torunn Tjetland 
 
1. Status Økonomi og utestående               
De fleste har betalt kontingenten for 2025. Dette gjelder medlemmer i havnen og 
velforeningen. Vi binder innskuddet for nye 6 måneder. 
 
2. Status Samarbeidsavtalen (kloakk) 
Det jobbes med å få et nytt møte med LGU. 
 
3. Status møte med LGU 
Det blir laget sti over til Åvik for barnevogn/rullestolbrukere. Dette arbeidet skal starte 
etter påske. 
 
4. Status Havna 
Nå skal alt være utbedret etter vinterværets herjinger og havnen er klar til bruk. 
 
5. Status Lekeplasser - Dugnad 26 april 
Lekeplass ved sandvolleybanen: 
Vi skal få tilkjørt et lass med sand som vi må kjøre ut med trillebårer der en ny lekebil 
skal stå.  
Lekeplass ved ballbinge: 
Vi har fått pris på å få bygget en sjørøverskute til å ha på lekeplassen ved ballingen. 
Her skal vi også ha ny sand som fundament til skuten. 
Lekeplass ved sti over til Åvik: 
Den lille hytten som står på lekeplassen, skal flyttes ned til lekeplassen ved stien over 
til Åvik.  
 
Hoppeputen er vasket og klar til å tas i bruk til påsken. 
 
Vi må grave ned fundament til fartsskiltene som skal settes opp, pluss sette opp 
skiltene. Dette skal gjøres før påske. 
 
6. Status sti Gullvika 
Det har blitt lagt grus på stien ned til trappen. Er usikker om det blir gjort mer videre 
nedover. Vi jobber videre med kommunen. 
 
7. Annet   
Toalettene ved havnen åpnes til påske. 
Det blir sendt ut skriv til alle medlemmer om farten på feltet.  
 
Neste styremøte er 12.05.2025 på Teams. 
 
 


